



ELECTRONICS



港產先進3D掃描科技揚威世界 Award Winning Foolproof Rapid Full-Body Scanner

S Square System Limited 於2010年底成立，是一間致力發展三維(3D)科技應用的公司。他們先後開發了多款先進的3D科技產品，其中的全身360度掃描系統於2015年第43屆「日內瓦國際發明展」中大出鋒頭，並榮獲評審團嘉許金獎及羅馬尼亞科學部頒發文憑。他們除有便攜式3D掃描系統銷售予教育機構作教學用途外，還有較大型的掃描系統予工業界及設計公司等應用，這些設備也同時為個人化精品市場帶來商機。

S Square System Limited was founded in late 2010, specializing in 3D app development. In their range of advanced 3D products, the full-body scanner called Body360 won a Gold Medal with congratulations from the jury and a diploma from the Scientific Community of Romania in the 43rd International Exhibition of Inventions of Geneva in 2015. Apart from portable 3D scanners sold to educational institutes for teaching purposes, S Square also makes large-scale scanning systems for design houses and industrial use. Their breakthrough 3D scanning inventions also bring commercial opportunities to the market of personalized accessories and decorative pieces.

* S Square System Limited 於2011年落戶科學園。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* S Square System Limited started their office at Hong Kong Science Park in 2011.
More information is available by scanning the QR code.

